
JEGYZŐKÖNYV
a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő

2015. október 19-én 18 órakor megtartott
nyílt üléséről

Helyszín: 2040 Budaörs, Kismartoni u. 45, Kamaraerdei Közösségi Ház.
Jelen vannak: D. Kisfalvi Péter elnök, Kis Gyula, Nagy Géza, Paróczi Tamás, Bódis
Tamás  a  részönkormányzat  tagjai,  Kovácsné  Lupás  Adrienn  a  Közösségi  Ház
vezetője, Kovács Ferenc a Kamaraerdei Közösségi Ház munkatársa. 
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János

-  Dr. Kisfalvi  Péter megnyitotta  a  Kamaraerdei  Részönkormányzat  ülését  és
javaslatot tett a napirendre az alábbiak szerint: 

1. Körzeti megbízott kérelme, előzetesen emailben kiküldve /zárt ülés keretében 
tárgyalva, a zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül/.
2. Kamaraerdő lakosságát érintő események, észrevételek. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a napirendjét:
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1. Körzeti megbízott kérelme, előzetesen emailben kiküldve/zárt ülés keretében 
tárgyalva, a zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül/.
2. Kamaraerdő lakosságát érintő események, észrevételek. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a napirendet. 

Napirend előtti hozzászólások:

- Paróczi  Tamás  kérdezet,  hogy  a  megürült  helyiségeket  mikor  tudják
használni,  mert most is más rendezvény is van a házban, és ez némiképp
zavarja a K.RÖK ülését.

- Kovácsné Lupás Adrienn elmondta, hogy a BTG Kft felkért egy vállalkozót,
hogy adjon árajánlatot az alapszíntű karbantartásra, ez még nem készült el a
vállalkozó többszöri ígérete ellenére. Így ö sem tudja az egyéb programokat
sem tervezni. 

- Bódis Tamás  megjegyezet,  hogy az a munka 1-2 százezer Ft  lehet  csak,
inkább elvégzik, de ne húzzák az időt. 

- Dr.  Kisfalvi  Péter  elmondta,  hogy  felveszi  a  kapcsolatot  a  BTG-vel  és
megsürgeti a munkálatokat.

- Bódis Tamás jelezte, hogy a hivatalból érkező emailjeit nem tudja megnyitni.
- Ládonyi János  elmondta, hogy már egy éve lehetőség van, arra, hogy az

EDTR rendszert  mindenkinek a gépére telepítsék, javasolja,  hogy a hivatal
informatikusait keressék meg ebben, az ilyen problémákkal.  

A napirendek tárgyalása:

1 Körzeti megbízott kérelme, előzetesen emailben kiküldve /zárt ülésen 
tárgyalva, a zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült/.



2 Kamaraerdő lakosságát érintő események, észrevételek. 

- Paróczi  Tamás  kérte,  hogy  a  Kamaraerdei  úti  pékségnél,  a  Kolozsvári
utcában az utca sarkától  kb.  10 méterre helyezzenek el  egy megállni  tilos
táblát,  amely  öt  méteres  területre  vonatkozik,  mert  ezen  a  szakaszon
szabálytalanul  állnak  be  a  gépjárművek  és  ezzel  ellehetetlenítik  a
közlekedést,  a ki  és behajtást.  Az utca ténylegesen zsákutca, kéri,  hogy a
„ZSÁK utca „táblát helyezzék ki. Nem veszik figyelembe, hogy ez a terület egy
utca – jelenleg még névtelen utca -, közterület. 

- Bódis Tamás  elmondta, hogy ezen a szakaszon a közlekedés, a parkolás
problémás, különösen most, a csapadékvíz csatorna építésekor. 

- Kis  Gyula  elmondta,  hogy  korábban  volt  szó  arról,  hogy  a  Beregszászi
utcában  lesz  egy  bejárás  a  forgalomcsillapítás  és  a  buszjárat  beindítása
céljából, kérdezte, hogy mikor számíthat a lakosság erre? A Kamaraerdei kis
buszjárat a lakosság megelégedésére szolgál. Fel fogják venni a kapcsolatot
a Kamaraerdőért Egyesülettel, ki kérve a véleményüket. 

- Dr.  Kisfalvi  Péter  válaszában  elmondta,  hogy  novemberben  lesz  egy
lakossági fórum, ezeket a témákat ott is fel fogják vetni, kéri, hogy mindenki
mozgósítsa  a  lakosságot,  ha  meglesz  a  konkrét  időpont.  A  Műszaki
Ügyosztály vezetője  tájékoztatása szerint  minden reális lakossági  igénynek
megfelelő  kérelmet  teljesítenek.  Megfontolandó,  hogy  milyen  lakossági
igények  jelentkezhetnek,  és  azok  mennyire  fejezik  ki  az  utat  használók
érdekeit. A buszjárat Beregszászi úti felvitele csak akkor lehetséges, ha erre
tényleges  lakossági  igény van.  A buszjárat  2014.  évi  beindításakor  sokan
tiltakoztak a Beregszászi úti buszjárat ellen, de többen kezdeményezték, hogy
ténylegesen igény van a Beregszászi úti buszjáratra. Erre csak akkor kerülhet
sor, ha a lakosság többsége ezt kéri, illetve igény van rá. 

- Bódis Tamás  elmondta, hogy egy telekszabályozással kapcsolatban kéri  a
K.RÖK  véleményét.  A  Főépítészi  Iroda  tett  egy  javaslatot,  ami  részben
önkormányzati  területet  is  érint,  itt  létrejönne  egy  út,  önkormányzati
tulajdonban,  amit  csak  szomszédos  tulajdonosok  használnák,  mert  egy
zsákutca alakulna ki. Ezt a képviselő-testületnek is kell majd tárgyalni, mert
önkormányzati  telket  is  érint.  Itt  még  műszaki  problémák  is  lehetnek,  de
ezekről  majd még részletesen egyeztetnek a  hivatal  munkatársaival.  Kéri,
hogy a  részönkormányzat  előzetesen  és  csak  elviekben  támogassa  ezt  a
megoldást,  ha  a  műszaki  és  a  jogszabályi  feltételeknek  megfelel.  Így egy
halvány lehetőség is felcsillan, hogy ezt a kialakított utat majd harántirányba
tovább lehet vezetni. 

- Paróczi  Tamás  elmondta,  hogy  oda  korábban  épült  egy  csapadékvíz
elvezetésére,  felfogására  szolgáló  vízi  védmű,  egy  folyóka  rendszerű
vízcsapda, ennek a helyét is figyelembe kell venni. 

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy ezt, majd ha a testület tárgyalja, előzetesen
a részönkormányzatnak is tárgyalnia kell. De elvileg támogathatják.  
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A Kamaraerdei Részönkormányzat elvileg, előzetesen, ha az a jogszabályoknak és 
az önkormányzat érdekének is megfelel, támogatja a Kismartoni út 3559 hrsz-ú 
ingatlan tulajdonosainak telekrendezéssel, telekalakítással kapcsolatos kérelmét.



A Kamaraerdei Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a határozatot. 

- Nagy Géza elmondta, hogy a Kamaraerdő Vöröskő utca 11 és 13 sz. alatti
ingatlanok  tulajdonosai  nem  takarítják  az  előttük  lévő  járdaszakaszt,  az
ingatlanok elhanyagoltak, kéri a polgármesteri hivatal intézkedését. 

- Dr. Kisfalvi Péter  javasolta, hogy a 2016. évi költségvetéshez fogalmazzák
meg  a  részönkormányzatot  érintő  javaslataikat,  erről  már  egyeztetett  a
közösségi  ház  vezetőjével.  Figyelembe  véve  az  önkormányzat  teherbíró
képességét,  javasolja,  hogy  a  2015.  évi  összegnek  megfelelő  forrás
biztosítását kérjék, a Kamaraerdő Napja – 1.5 millió Ft - a sportnap – 100.000
Ft. - és a Mikulás – 100.000 Ft. - ünnepségek céljára. 

- Paróczi Tamás javasolta, hogy kérjenek 3 millió Ft-ot és ebből a város annyit
ad, amennyit tud. Ha meg sem próbálják, akkor biztos, hogy nem lesz több
forrás.  A  sportnapon  és  a  Kamaraerdő  Napja  rendezvényen  is  csak  a
szponzorok  támogatásával  és  a  közösségi  ház  vezetője  szervezésében
sikerült  forrást biztosítani,  de nem biztos,  hogy 2016-ben is lehetőség lesz
szponzori támogatásra. 2014-ig öt millió Ft támogatást kaptak. Hiányolja, hogy
a  Kamaraerdei  Adventet  sem  támogatják.  Több  beruházás  nincs  kellő
hatékonysággal kivitelezve, ezeken kellene spórolni. 

- Ládonyi János  elmondta, hogy egyik bizottság sem kapott önálló forrást a
költségvetésből, így a részönkormányzat sem. 

- Dr. Kisfalvi Péter  elmondta, hogy nem szeretné, ha több forrást kérnének,
figyelembe kell venni a városi költségvetés realitását. Köszönik a közösségi
ház vezetésének a jól szervezett sportnapot.  

- Kis Gyula  elmondta,  hogy az idei  szinten kellene a 2016.évi  programokat
megszervezni. 

- Bódis  Tamás  elmondta,  hogy  a  közösségi  ház  programjait  sem
finanszírozza a részönkormányzat, pedig erre szükség lenne.

- Kovácsné Lupás Adrienn  elmondta, hogy a város lakossága sokat segített
akár szponzorálással, akár adományokkal a programok lebonyolításában. A
felajánlásokat köszöni, de ezekre nem lehet biztosan számítani a jövőben. A
Kabinetirodával történt egyeztetés alapján a közösségi ház programjait nem
molinón hirdetik, hanem a városi szórólapokon, 10.000 pld-ban. Kamaraerdőn
kitehetik a molinót, de a városba nem. A Budaörs Tv-be és a rádióban is lesz
programismertetés, ezt egy megállapodás keretében valósul meg. A Kápolnai
Búcsú  idején  kirakott  kamaraerdei  programot  hirdető  molinóval  történt
eseményeket ismertette. 

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy erről még egyeztetni fog, kéri, hogy időben
szóljanak neki,  ha ilyen eset  előfordul.  Kéri,  hogy szavazzanak a 2016.évi
költségvetési támogatás összegéről. 
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A Kamaraerdei Részönkormányzat felkéri Budaörs Város Önkormányzat 
képviselő-testületét, hogy a 2016. évi kamaraerdei programokat 1.700.000 Ft-
al támogassa. 

A Kamaraerdei  Részönkormányzat  2  igen  és  3  nem  szavazattal  nem
fogadta el a határozatot. 



- Dr. Kisfalvi Péter feltette szavazásra Bódis Tamás határozati javaslatát: 
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A Kamaraerdei Részönkormányzat felkéri Budaörs Város Önkormányzat képviselő-
testületét, hogy a 2016. évi kamaraerdei programokat 2.500.000 Ft-al támogassa, a 
következők szerint: 

2016. ÉVI 
PROGRAMOK

ÖSSZEG

ÁPRILIS FÖLD NAPJA 50000
MÁJUS KAMRAERDŐ 

NAPJA
1800000

SPORT NAP 200000
SZÜRETI 
RENDEZVÉNY

100000

MIKULÁS 150000
ADVENT 3 
VASÁRNAPJA

200000

ÖSSZESEN 2500000

A Kamaraerdei Részönkormányzat 3 igen és 2 nem szavazattal elfogadta
a határozatot. 

- Dr.  Kisfalvi  Péter kérte,  hogy  a  2016.évi  Kamaraerdő  Napja  időpontjára
tegyenek  javaslatot,  mert  ennek  az  előkészítéséhez  erre  szükség  van,
célszerű  lenne  az  idei  rendezvényhez  hasonlóan  a  gyermeknappal  egy
hétvégén megrendezni. 

Rövid vita után a részönkormányzat a következő határozatot hozta: 
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A Kamaraerdei Részönkormányzat a 2016. évi Kamaraerdő Napját május 28-
án, szombaton rendezi meg, új helyszínen, a Hosszúréti pataknál, a 2. számú 
focipálya melletti területen. 

A  Kamaraerdei  Részönkormányzat  5  igen  szavazattal  elfogadta  a
határozatot. 

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a közösségi ház vezetője javasolta, hogy
egy új  HONLAPOT kellene készítetni  a közösségi  ház részére, a lakosság
informálása  érdekében,  mert  a  régi  üzemeltetőjével  nem lehet  kapcsolatot
kialakítani,  erre  a  BTG  Kft  közreműködésével  kerülne  sor,  a
részönkormányzatot anyagi kötelezettség nem terhelné.
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A Kamaraerdei Részönkormányzat egyetért, azzal, hogy a Kamaraerdei 
Közösségi Ház részére egy új honlap készítését és üzemeltetését. 

A  Kamaraerdei  Részönkormányzat  5  igen  szavazattal  elfogadta  a
határozatot. 

Több hozzászólás nem lévén az ülést  19 óra 15 perckor dr. Kisfalvi Péter elnök
bezárta.

               Dr. Kisfalvi Péter                                          Bódis Tamás                         
                         elnök                                                    jegyzőkönyv
                                                                                        hitelesítő


